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Geachte commissieleden, 

Onlangs werden wij door wijkbewoners geattendeerd op het niet repareren van verkeerslichten 
(VRI’s) langs de Vondelweg. Uit navraag bleek dat de VRI’s niet gerepareerd worden, omdat deze 
komen te vervallen op 3 plaatsen langs de Vondelweg. De reden zou liggen in de bezuinigingen, zoals 
vastgelegd in de kadernota van 2012. Het gaat om VRI’s bij voetgangersoversteekplaatsen die alleen 
op rood springen na het indrukken van de knop. 

Nu bent u als raadslid verantwoordelijkheid voor de leefbaarheid in onze stad en niet minder 
belangrijk, voor het controleren van het college op het uitvoeren van vastgesteld beleid.  Het 
verdwijnen van de VRI’s staat volgens ons haaks op diverse beleidsmatige beslissingen.  

Zo staat in het Haarlems- verkeer en vervoersplan (HVVP):  
 
Uitgangspunt voor voetgangers zijn goede oversteekvoorzieningen en vermindering van de 
wachttijden bij verkeerslichten, met extra aandacht voor kinderen, ouderen en gehandicapten. 

In het voorontwerp structuurvisie openbare ruimte staan als ambities: 

Betere groenverbindingen met buitengebied. In samenhang daarmee ruimte reserveren voor 
recreatieve routes; opheffen barrières. 

Haak met looproutes aan bij haltes OV en maak deze toegankelijk en gebruiksvriendelijk. 

 

In het beleidsplan ‘Haarlem sport’ staat veelvuldig beschreven dat bewegen bevordert moet worden. 

 



De beslissing om de VRI’s niet te handhaven staat haaks op het door de gemeenteraad vastgestelde 
beleid.  

1. De bushalte aan de overkant van de Vondelweg wordt minder goed en minder veilig 
bereikbaar. Met name voor mindervaliden en kleine kinderen. Het wordt voor deze 
doelgroepen minder makkelijk om de bus te nemen 

2. De Hekslootpolder wordt minder goed en minder veilig toegankelijk, terwijl hier veel gesport, 
gewandeld en gerecreëerd wordt.  

Daarbij moet u weten dat op de Vondelweg zelden de voorgeschreven 50 km/u gereden wordt. Nu 
de verkeerslichten afgeschaft worden, zal het verkeer zeker harder gaan rijden. De VRI’s zijn een 
verkeersremmende factor. 

Ik wil u vragen het genomen besluit te herzien, zodat de bewoners van onze wijk weer veilig de bus 
kunnen nemen en kunnen sporten en recreëren in de het zeldzame groen dat voor onze wijk 
voorhanden is. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Bram Verrips      Cees van Putten 

Voorzitter wijkraad Dietsveld Vogelbuurt  Voorzitter wijkraad Vondelkwartier 

 


